
Trzydziesta  czwarta sesja Rady Miejskiej odbyta 

 w dniu 30 października 2017 roku  w Trzcińsku-Zdroju 

_______________________________________________________ 

P R O T O K Ó Ł Nr XXXIV/ 2017 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

30 października 2017 roku 

 
Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 14 

02
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 15
 36

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 11 Radnych 

Brak radnych 

1. Edwarda Iwańskiego 

2. Mirosława Jabłońskiego 

3. Witold Kordas 

4. Dariusz Szumiło 

 
co stanowi – 73,33% 

 

Obrady XXXIV sesji otworzył Wice przewodniczący Rady Miejskiej pan Robert Kowalski, który 

przywitał wszystkich zebranych: radnych, Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, Pana skarbnika 

Kierowników i dyrektorów jednostek organizacyjnych Gminy, sołtysów i wszystkich gości obecnych na 

sesji. Stwierdził quorum na podstawie listy obecności - 11 radnych obecnych.  

/ lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i jednostek organizacyjnych z 

terenu gminy Trzcińsko– Zdrój, Zastępca Burmistrza, Skarbnik Gminy, mieszkańcy miasta. 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 

 

Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  

 

Przewodniczący obrad- Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony radnym 

wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji. Czy są wnioski o zmianę porządku obrad? 

 

Nie zgłoszono. 
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Porządek obrad  sesji Rady Miejskiej: 

I.   Sprawy regulaminowe: 

1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 

3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 

II. Informacja Burmistrza Gminy. 

III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

IV. Interpelacje i zapytania radnych. 

V. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Trzcińsko-Zdrój rok szkolny 2016/17 

VI. Podjęcie uchwał w sprawach:  

1. w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. 

Stefana Żeromskiego w Trzcińsku-Zdroju w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Stefana Żeromskiego 

w Trzcińsku-Zdroju(druk nr XXXIV/333/2017) 

2. w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. 

Kawalerów Orderu Uśmiechu w Stołecznej w ośmioletnią Szkołę Podstawowej im. Kawalerów Orderu 

Uśmiechu w Stołecznej (druk nr XXXIV/334/2017) 

3. w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w 

Gogolicach w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Gogolicach (druk nr XXXIV/335/2017) 

4. w sprawie nadania Statutu Szkole Podstawowej w Góralicach(druk nr XXXIV/336/2017) 

5. w sprawie nadania Statutu Szkole Podstawowej dla Dorosłych(druk nr XXXIV/337/2017) 

6. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze przetargu nieograniczonego, nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój (druk nr XXXIV/338/2017) 

7. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze przetargu nieograniczonego, nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXIV/339/2017) 

8. w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Trzcińsko – Zdrój do realizacji projektu : Lepsze 

jutro – wsparcie usług opiekuńczych i asystenckich w gminie Trzcińsko - Zdrój w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego 2014-2020(druk nr XXXIV/340/2017) 

9. w sprawie organizowania gminnych przewozów pasażerskich. (druk nr XXXIV/341/2017) 

10. w sprawie  określenia przystanków oraz warunków i zasad korzystania z przystanków  

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Trzcińsko-Zdrój. (druk nr 

XXXIV/342/2017) 

11. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2018 rok oraz zwolnień z tego 

podatku(druk nr XXXIV/343/2017) 

12. w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 2017 (druk nr 

XXXIV/344/2017) 

VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

VIII. Wolne wnioski i informacje. 

 IX. Zakończenie sesji. 
 

Przewodniczący obrad- kto z państwa jest za przyjęciem porządku obrad? 

 

- za- 11- osób 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
Przewodniczący obrad– protokół z XXXIII sesji był do wglądu w Biurze Rady i teraz jest dostępny na 

sesji, czy ktoś chce wnieść uwagi do protokołu? 
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Nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący obrad– wobec tego, że nie ma uwag proponuje przyjąć protokół z XXXIII sesji bez 

odczytywania. 

 

- za- 11- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XXXIII sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie.  

  

 

Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 

1. Informacja Burmistrza. 
 

Informacje przedstawił Burmistrza pan Zbigniew Kitlas– informacja stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący obrad- czy są pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 
 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej. 
Informację przedstawił Wiceprzewodniczący rady pan Robert Kowalski- do biura rady wpłynęły 

pisma, które Radni otrzymali na pocztę elektroniczną. Pani Przewodnicząca uczestniczyła wraz ze mną 

w szkoleniu połączonym ze zjazdem przewodniczących.  Czy Radni mają jeszcze pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodniczący obrad- czy są interpelacje i zapytania? 

 

Radna pani  Magdalena Hybiak- chciałam złożyć interpelację na temat gałęzi i drzew na stadionie 

miejskim. Jak wygląda sprawa budowy chodnika między ulicą Polną a Dworcową. Jak wygląda kwestia 

podłączenia nieruchomości przy ulicy Dworcowej do kanalizacji i czy cos już wiadomo na temat topól 

przy stacji PKP, bo pojawiły się tam jakieś numery i oznaczenia. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- w PKP powiedziano, że prawdopodobnie zostaną wycięte ale 

nie wiem kiedy. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- w tym roku jest przewidziana dokumentacja na chodnik nie 

mamy jeszcze decyzji na dokumentację na cele publiczne jak będzie ten dokument, to zaczniemy 

procedurę. 

 

Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- projektant chciał kwotę 6 tys. zł. Teraz jest w kwocie 12 

tys. zł za projekt, jest to łącznie z kanalizacją. 
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Radny pan Cornelis Vreeswijk- chciałem złożyć interpelacje i zrobienie kanalizacji w miejscowości 

Gogolice, Gmina dalej bagatelizuje tak ważny problem i brak sieci kanalizacji i co za tym idzie 

nieczystości idą do zabytkowego parku i drzewa dalej umierają. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- potrzeba tu czasu i pieniędzy. 

 

Radny pan Zbigniew Wiśniewski- w sprawozdaniu Burmistrza było, że zakończył się remont w 

Piasecznie chciałam zapytać czy już był odbiór tej drogi. Droga jest ładnie zrobiona, ale koło czworaku 

nie, bo nawierzchnia drogi została podniesiona i tam powstał próg 12 centymetrowy i postawili 

krawężnik. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- mieszkańcy ponoć mieli pomysł jak to zrobić. 

 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski- oni mieli pomysł ale wykonawca chciał za to 3 tysiące złotych i to 

dla nich było za drogo. Tak tego nie można zostawić. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- mieliśmy informację, że mieszkańcy tego bloku będą to 

robić. Sam na to zwróciłem uwagę i mieszkańcy mówili, że oni to zrobią i w momencie, kiedy trwała 

inwestycja to oni mówili inaczej.  

 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski- oni powiedzieli dużo wcześniej, że rezygnują z tego. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- przyjąłem i dam odpowiedz. 

 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski- kolejna sprawa to ten trawnik naprzeciwko bloku tam jest strasznie 

zniszczony. Musieli po tym jeździć bo nie mogli tam dalej wjechać bo była kurzawa. Jak zostawiali 

sprzęt to uszkodzili tam Stachowiakowi bramę.  

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- to była umowa cywilna miedzy formą a tym wykonawcą. 

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki- Jaki jest stan realizacji wykonania wymiany okien na ulicy 2 Lutego. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- do 15 listopada wykonawca pisał, o przedłużenie terminu nie 

zdążył zrobić pierwszego etapu na czas. 

 

Radny pan Janusz Pieróg- przejście dla pieszych przy ul. Cmentarnej 15, druga spraw a to sprawa 

melioracji dotyczącej rowów należących do Gminy i tu sprawnie dzięki panu Kierownikowi i panu 

Robertowi idzie. Chciałbym zapytać, kto odpowiada za meliorację Tywy od drogi Lotha w kierunku 

końca naszej Gminy. Od drogi krajowej czyści pan Pacyk, i Widziak, ale dalej jest źle później płynie to 

na jezioro kredy, ale nie takimi kanałami jak powinno. Zawsze był czyszczony kanał Strzeszowski i tam 

gałęzie spadły i za torowały przepływ wody przy kole młyńskim, ale kanał Strzeszowski jest zarośnięty 

i woda w jeziorze bardzo się podniosła. Kolejna sprawa to chodnik przy jeziorze i wypadałoby 

poinformować o projekcie, który miał być robiony z Gminą Angermunde. Prosiłem by w ten projekt 

wpisać ten kawałek chodnika by zdobyć pozwolenie na budowę. Jeśli ten projekt jest nie funkcjonalny a 

kwota jest nie wykorzysta w budżecie Gminy i proszę o wyjaśnienie co z tym projektem. A także 

chciałem zgłosić zapytanie czy przebudowa ul. Mickiewicza będzie ujęta w budżecie na rok przyszły i 

czy można by włączyć od razu inwestycję związaną z odprowadzeniem ścieków ulica Mickiewicza 9 

 

Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- na ten projekt z Argemunde nie mamy żadnych 

pieniędzy w budżecie na ten rok. Po zmianach tego nie ma. 
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Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-przejście dla pieszych jest wystosowane pismo do właściciela 

nieruchomości gdzie rośnie drzewo i przysłania lampę. Chodnik koło Orlika projekt nie będzie 

realizowany wiemy to od lipca tego roku i albo ten chodnik realizujemy z środków własnych lub z 

innego projektu. Ulica Mickiewicza jest wpisana i tu od Państwa będzie zależeć czy tą kanalizację 

będziemy robić bo tam kanalizacji nie ma. 

 

Radny pan Janusz Pieróg- mam część WPF i mam tu OPS wynagrodzenia osobowe w tym roku i 

zeszłym na wynagrodzenie pracowników jest takie samo czy jest dwóch czy trzech pracowników. 

Proszę o odpowiedź na piśmie. 

 

Więcej interpelacji  nie zgłoszono. 

 

Do punktu V Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Trzcińsko-

Zdrój rok szkolny 2016/17 
 

Informację przedstawił Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek informacja stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu VI. 1. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Stefana Żeromskiego w 

Trzcińsku-Zdroju w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Stefana Żeromskiego w 

Trzcińsku-Zdroju(druk nr XXXIV/333/2017) 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXIV/ 333/2017 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI. 2. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Kawalerów Orderu 

Uśmiechu w Stołecznej w ośmioletnią Szkołę Podstawowej im. Kawalerów Orderu 

Uśmiechu w Stołecznej (druk nr XXXIV/334/2017) 

Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXIV/ 334/2017 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktuVI. 3. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Gogolicach w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową w Gogolicach (druk nr XXXIV/335/2017) 

Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXIV/ 335/2017 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 



 7 

Do punktu VI. 4. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Szkole Podstawowej 

w Góralicach (druk nr XXXIV/336/2017) 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radna Pani  Magdalena Kopczyńska-Pacyk- czy jest to prawidłowe, że jest z dniem wcześniejszym 

niż dzisiaj. 

 

Mecenas pani Magdalena Pobiedzińska- zostało to zmienione, na slajdzie jest źle. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXIV/ 336/2017 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VI. 5. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Szkole Podstawowej 

dla Dorosłych (druk nr XXXIV/337/2017) 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXIV/ 337/2017 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI. 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w 

drodze przetargu nieograniczonego, nieruchomości gruntowej, stanowiącej 

własność Gminy Trzcińsko-Zdrój (druk nr XXXIV/338/2017) 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXIV/ 338/2017 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VI. 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w 

drodze przetargu nieograniczonego, nieruchomości gruntowej, stanowiącej 

własność Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXIV/339/2017) 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXIV/ 339/2017 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI. 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 

Gminy Trzcińsko – Zdrój do realizacji projektu : Lepsze jutro – wsparcie usług 

opiekuńczych i asystenckich w gminie Trzcińsko - Zdrój w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego 2014-2020(druk nr 

XXXIV/340/2017) 
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Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXIV/ 340/2017 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI. 9. Podjęcie uchwały w sprawie organizowania gminnych przewozów 

pasażerskich. (druk nr XXXIV/341/2017) 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXIV/ 341/2017 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI. 10. Podjęcie uchwały w sprawie  określenia przystanków oraz 

warunków i zasad korzystania z przystanków  komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Trzcińsko-Zdrój. (druk nr 

XXXIV/342/2017) 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  
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Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXIV/ 342/2017 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VI. 11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na 2018 rok oraz zwolnień z tego podatku (druk nr 

XXXIV/343/2017) 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXIV/ 343/2017 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI. 12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy 

Trzcińsko-Zdrój  na rok 2017 (druk nr XXXIV/344/2017) 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
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- za- 11- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXIV/ 344/2017 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
Przewodniczący obrad -Radni otrzymali odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzedniej sesji część 

odpowiedzi było udzielonych na pocztę elektroniczną. Czy radni są usatysfakcjonowani odpowiedziami, 

czy jeszcze, są jakieś zapytania? 

  

Interpelacji nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu VIII. Wolne wnioski i informacje. 
 

Przewodniczący obrad-  do biura rady wpłynęła skarga która dotyczy odmowy pozwolenia na 

wydzierżawienie gruntu pod garaż i ta skargę rozpatrzy komisja rewizyjna. 

 

Czy są wolne wnioski lub zapytania? 

 

Radny pan  Cornelis Vreeswijk-  droga w Piasecznie ja mieszkam bardzo blisko tej drogi i uważam, że 

jest bardzo dobrze zrobiona. Mieszkańcy mają też w innych posesjach lekki próg i dziękuję, że droga 

jest dobrze zrobiona. Od Burmistrza  słyszałem, że w Gogolicach jest robiona inwestycja na ile miesięcy 

jest przesunięta. Ostatnio mieliśmy problem, bo wiatr był jest i będzie i może należy obok linii 

energetycznych wyciąć większe pasy drzew. Bo nawet w Trzcińsku nie było długo prądu a na wsiach 

było o wiele gorzej. 

 

Radny pan Zbigniew Wiśniewski- ja nie powiedziałem, że droga jest źle zrobiona jest bardzo dobrze 

zrobiona posypać piaskiem można tam gdzie się jeździ samochodem a nie tam gdzie ludzie chodzą. 

Dziękuję za te 2.5 metra że też jest zrobione. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki- W związku z tym, iż rozmawialiśmy na komisji na temat zadłużenia 

mam tu propozycje byśmy otrzymali od Burmistrza program naprawczy co w tym temacie można 

zrobić, bo skonsolidowanie kredytów wydłuża tylko spłatę. 

 

Sołtys sołectwa Piaseczno- pan Robert Juchlke- czy jest już znany wykonawca kontener na szatnie w 

Piasecznie. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- nie bo dostawa kontenera będzie dopiero w 2018r. 

 

Sołtys sołectwa Piaseczno- pan Robert Juchlke- w Trzcińsku i Piasecznie są cmentarze komunalne 

dlaczego w Trzcińsku stoją toy toy a w Piasecznie nie ma czym się różni Piaseczno od Trzcińska. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- niczym się nie różnią nie był wniosku o postawienie Toy toy 

ani w Piasecznie ani w Góralicach i tak jak w ubiegłym roku zostały postawione tylko w Trzcińsku. 

 

Sołtys sołectwa Piaseczno- pan Robert Juchlke- od trzech lat proszę by przycięli gałęzie na drodze 

powiatowej przez Piaseczno. Bo ciężko przejść. Kolejny temat to Piaseczno nie ma świetlicy. 
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Kierownik referatu pan  Piotr Radecki-  Kolejny raz mogę powiedzieć, że jak tylko nabór będzie to 

ruszymy. 

 

Radny pan Zbigniew Wiśniewski- czy jest taka możliwość, że ma nie być? Czy nie można wrócić do 

tego pomysłu by odkupić ten klub od Aveny cały to za duży metraż a może tylko dwa pomieszczenia 

kupić. A tu jest pomieszczenie wyremontowane. Tam niby ma być jeszcze na samochód strażacki ale to 

jest nieciekawe miejsce. Mieliśmy obiecane, że 100tys. zł daje nam Avena. 

 

Sołtys sołectwa Piaseczno- pan Robert Juchlke-  w sobotę rozmawiałem z mieszkańcami tego bloku i 

oni jak usłyszeli cenę to powiedzieli, że nie, a jęli chodzi o ten plac przy drodze jest strasznie 

zniszczony, a przy boisku jest ładnie wyrównane, trawa posiana. 

 

Radny pan  Cornelis Vreeswijk- jest tam za mokro nic nie zrobisz. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- trudno mi się wytłumaczyć, tych zarzutów do dzisiaj nie 

słyszałem. Nie wdziałem o tych krawężnikach i że mieszkańcy się wycofali.  

 

Przewodniczący obrad- Czy jakaś komisja z Gminy odbierała ta drogę. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- Tak razem z pracownikami Agencji. 

 

Radny pan Zbigniew Wiśniewski- dobrze by było jak jest jakaś inwestycja robiona w sołectwie to 

proszę informować sołtysa i radnego o odbiorze jak ja bym był przy odbiorze to bym to od razu 

wyjaśnił. Jak było robione na boisku to Piotrek Radecki mnie zaprosił i były uwagi od razu je 

wyjaśniliśmy. Teraz nie było by problemu.  Ja tylko mówię, co mieszkańcy mówią. 

 

Radna Pani Magdalena Kopczyńska-Pacyk- Czy świetlica w Klasztorne też się kwalifikuje do 

programu? 

 

Radny pan Piotr Radecki- tak jest i powiem od siebie, że jest przygotowywana dokumentacja 

techniczna by można było złożyć wniosek. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki- czy jest możliwość naprawy drogi za blokami na ul. Dworcowej 

mieszkańcy proszą chociaż o zasypanie dołów. 

 

Mieszkaniec Trzcińska pan  Franciszek Sidorczuk-  tym skarżącym na burmistrza jestem ja i w 

przyszłości można mnie śmiało ujawniać, że to ja jedyny pozytywny fakt w piśmie Burmistrza to jest to, 

że napisał z poważaniem, poza tym zostałem potraktowany w taki sposób bo rok temu pytałem 

urzędniczki czy mogę wydzierżawić działkę pod garaż, a później jak napisałem to działki nie dostałem, 

a mój sąsiad dostał, a wydaje mi się że powinno być sprawiedliwie dla wszystkich.  Pisałem też o 

miejsce parkingowe. Nie może być tak, że pan Burmistrz kogoś traktuje inaczej a mnie jako 

wieloletniego działacza społecznego, który nigdy o nic dla siebie się nie upominał na żadnym szczeblu 

dzisiaj się zwracam w wieku 64 lat. Chciałem zabezpieczyć to moje mienie jako jedyną rzecz jaką się 

dorobiłem w walce o niepodległość. Jest to coś nieprawdopodobnego, że można w taki sposób traktować 

ludzi, wcześniej było z pominięciem tego młodego człowieka, który nie miał garażu, a dać mojemu 

sąsiadowi, który ma dwa garaże, to ja jako urodzony w Trzcińsku-Zdroju jestem zawiedziony. 

 

Przewodniczący obrad- Czy pan mówił, że zwracał się pan wcześniej na piśmie o to miejsce 

garażowe? 
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Mieszkaniec Trzcińska pan  Franciszek Sidorczuk-  nie telefonicznie, i bardzo proszę by pan Burmistrz 

zwrócił jednej urzędnicze uwagę, która mówi, iż  ja jestem bufonem, no ale to się panu Burmistrzowi 

podoba bo jest to jego elektorat. Wniosek mam taki by w przyszłości nie utajniać mojego nazwiska jak 

złożę skargę. Mój brat jeszcze w pierwszej kadencji złożył pismo by wyremontować mu szopkę, na 

drzewo, jest ona gminna i jeszcze się tego nie doczekał. Ja się dołączałam do wniosku mojego brata albo 

zlecić rozbiórkę do czego potrzebny jest projekt i pomóc temu człowiekowi. Teraz sprawy społeczne, 

czy ulice w Trzcinisku-Zdroju uległy dekomunizacji np. ul. Sojuszników. Szkoda, że nie ma tu radnego 

powiatu bo on też jest z ta sprawą związany a mianowicie wykonanie parkingów przy okazji 

wykonywania drogi do Gogolic w miejscu gdzie praktycznie te parkingi są niepotrzebne, i można było 

to przekierować i zrobić tą drogę gminną która drogą nie jest przy naszych blokach. Ostania sprawa to 

zapraszamy na jutro na godz. 16 na spotkanie z posłami Prawa i Sprawiedliwości w hali widowiskowo-

sportowej będzie tam poseł Dobrzyński i pan Jaki. Proszę by pan Burmistrz tego nie robił, że poróżnia 

mnie pan z sąsiadem bo daje mu pan miejsce na drugi garaż a mi nie i drugiemu Sidorczukowi szopki 

nie remontuje. 

 

Do punktu IX. Zakończenie sesji.   
 

O godzinie 15
36

– Przewodniczący obrad zamknął XXXIV sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim 

za przybycie.  
 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa                                           
 

 

 

 

 


